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Vragen van gemeenteraadsleden Gemeenteraad 

 
Onderwerp: 
 

Verdwenen blikvangers 

Datum: 9 december 2021 
Partij: Helder Helmond 
  
Bijlage: 79 
Ingekomen brief griffie: 9 december 2021 
Antwoord college: 25 januari 2022 

 
 
 
Aan burgemeester en wethouders,       Helmond 9-12-2021 
 
Helder Helmond was enigszins verrast toen we opmerkten dat de blikvangers, de zwarte prullenbakken 
langs wegen, weggehaald zijn. 
Na een rondgang door de stad en door signalen van inwoners uit verschillende wijken hebben we toch een 
stel vragen. 
 

1. Waarom zijn er blikvangers weggehaald? 

2. Hoeveel van deze prullenbakken staan er in de stad? 

3. Hoeveel daarvan zijn er nu weggehaald? 

4. Is het niet de omgekeerde wereld dat de prullenbakken zijn weggehaald i.v.m. huisvuildumpingen, 

ga je dan niet je doel voorbij? 

5. De prullenbakken zijn er ooit eens neergezet met een bepaald doel, snoepjesroute hoor ik vallen, 

hoe verklaart u dan de vuilnisbakken die in bijv. de Rijpelberg en Brouwhuis zijn weggehaald? 

6. Er zijn nog steeds leerlingen van andere scholen dan het Knippenbergcollege die langs deze 

prullenbakken fietsen, waarom dan toch deze keuze? 

7. Door het huidige Diftarbeleid zijn deze dumpingen ontstaan, worden de kosten voor opruimen van dit 

afval meegeteld in het Diftarbeleid? 

8. Worden de kosten voor het verwijderen van deze prullenbakken ook meegeteld in dit Diftarbeleid? 

9. Helder Helmond zou graag een overzicht willen van deze specifieke kosten. 

 
De signalen uit de stad geven aan dat inwoners bang zijn dat de dumpingen nu nog meer in de natuur en 
wijk zullen plaatsvinden, we hopen dat het college kan komen met oplossingen hiervoor. Voorbeelden 
hiervan zijn het willekeurig buitenhangen van vuilnis aan lantaarnpalen in de Rijpelberg en dumpingen op 
diverse plaatsen in wijk en natuur, tegengekomen op Facebook. 
 
 
Met vriendelijke groet 
 
Alexandra Koolen 
Fractie Helder Helmond  
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 

1. Waarom zijn er blikvangers weggehaald? 

Van de 27 blikvangers in de stad zijn er nu 10 stuks verwijderd, waarvan 8 langs de ‘snoeproute’ bij 
fietspaden richting de oude locatie van het Knippenbergcollege, en 2 bij de fietsbrug Rijpelberg.  
 
De 8 blikvangers langs de snoeproute zijn een paar jaar geleden geplaatst om zwerfafval langs de 
schoolroute te verminderen. Deze blikvangers waren extra voorzieningen, naast de standaard prullenbakken 
die in de wijken staan. Echter, de noodzaak van de snoeproute (op de huidige locaties van de blikvangers) is 
er niet meer, aangezien het Knippenbergcollege vanaf begin september in het nieuwe gebouw zit op het 
terrein van De Braak i.p.v. de locatie bij winkelcentrum De Bus. Het fietsverkeer is daardoor flink verminderd, 
en daarom worden deze blikvangers nu verwijderd. 
 
De 2 blikvangers bij de fietsbrug Rijpelberg zijn verwijderd omdat daar teveel huisvuil werd gedumpt.  
 
 

2. Hoeveel van deze prullenbakken staan er in de stad? 

Zie hiervoor de beantwoording onder 1. 
 

3. Hoeveel daarvan zijn er nu weggehaald? 

Zie hiervoor de beantwoording onder 1. 
 

4. Is het niet de omgekeerde wereld dat de prullenbakken zijn weggehaald i.v.m. huisvuildumpingen, 

ga je dan niet je doel voorbij? 

Het is helaas niet mogelijk om te garanderen dat het huisvuil vanaf heden de juiste weg vindt naar de 
container aan huis en om illegale dumping te voorkomen. We proberen het de illegale storters zo moeilijk 
mogelijk te maken en daarom voert de gemeente regelmatig controles uit. Oogluikend toestaan van dumpen 
in de blikvangers past niet in onze zienswijze. Inmiddels zijn we ruim een maand verder na verwijdering van 
de blikvangers. We zien in de nabije omgeving niet dat er meer huisvuil wordt gedumpt in andere 
blikvangers. Bij reguliere prullenbakken in de omgeving zien we enige toename in bijplaatsingen van huisvuil 
maar niet in dezelfde mate als voorheen in de weggehaalde blikvangers. Bij de nieuwe locatie staan 
prullenbakken en uitbreiding wordt nader bekeken als herinrichting de Braak compleet is. 
 

5. De prullenbakken zijn er ooit eens neergezet met een bepaald doel, snoepjesroute hoor ik vallen, 

hoe verklaart u dan de vuilnisbakken die in bijv. de Rijpelberg en Brouwhuis zijn weggehaald? 

In Brouwhuis zijn geen blikvangers verwijderd. Ten aanzien van de fietsbrug in Rijpelberg, deze zijn 
inderdaad weggehaald in verband met dumping van huisvuil. 
 

6. Er zijn nog steeds leerlingen van andere scholen dan het Knippenbergcollege die langs deze 

prullenbakken fietsen, waarom dan toch deze keuze? 

Door verhuizing van het Knippenbergcollege verplaatst het overgrote deel fietsers zich. Uiteraard zullen er in 
de buurt nog leerlingen fietsen maar dat geldt voor heel de stad.  
 

7. Door het huidige Diftarbeleid zijn deze dumpingen ontstaan, worden de kosten voor opruimen van dit 

afval meegeteld in het Diftarbeleid ? 
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Ja, de kosten voor het opruimen van dumpingen als gevolg van diftar vallen echter in het niet bij de 
opbrengsten doordat er veel minder restafval wordt ingezameld en veel beter het afval gescheiden wordt 
door de inwoners van Helmond. 
 

8. Worden de kosten voor het verwijderen van deze prullenbakken ook meegeteld in dit Diftarbeleid ? 

Jazeker. 
 

9. Helder Helmond zou graag een overzicht willen van deze specifieke kosten. 

Het verwijderen van de 10 blikvangers heeft €1.328,38 gekost (excl. btw).  
 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 


